
L«AP-7 no ha de ser «l«alternativa« per cobrir els trams d«N-II

sense desdoblar

La Generalitat defensa l'N-II s'ha de conver tir en autovia i nom�s accepta

"discutir" sobre Figueres-B�scara i el tram f inal f ins a la Jonquera

TANIA TAPIA - ACN

El director general d'Aber tis Autopistas, Josep Llu�s Gim�nez, ha adver tit que l'AP-7 no ha conver tir-se en la

soluci� per als trams de l'N-II sense desdoblar. Durant un debat, Gim�nez ha defensat que l'AP-7 ha de tenir la

funci� de via de gran capacitat i que l'N-II s'ha de destinar al tr�nsit local. A m�s, ha apostat per millorar el tram

nord per� no desdoblar-lo. "Si cada vegada que tenim un problema de circumvalálaci� ho traslladem a l'autopista,

la desnaturalitzem", ha dit. El director general d'Infraestructures i Mobilitat Terrestre, Xavier Flores, ha defensat

que s'ha de desdoblar tota la via i que "nom�s es pot discutir" si cal fer-ho entre Figueres i B�scara i al tram f inal

de la Jonquera.
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